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ربيع خواه:
 فوتبال بازى كردن از هواپيماسوار 

شدن خطرناك تر است؟
ــا تاكيد بر اينكه تا  ــپوليس ب هافبك تيم فوتبال پرس
ــى خواهند جنگيد، گفت: ما هم  آخرين بازى براى قهرمان
ــتيم و فكر نمى كنم فوتبال بازى كردن  جزيى از مردم هس
ــد.  محسن  ــدن خطرناكتر باش ــوار مترو يا هواپيما ش از س
ربيع خواه  درباره آخرين وضعيت خودش و پرسپوليس پس 
ــد از اينكه حدود 80 روز  ــد تمرينات گفت: بع از دور جدي
ــود كه  ــل بود الان حدود 3 هفته اى مى ش ــات تعطي تمرين
ــبختانه بازيكنان  ــد تمرينات را آغاز كرديم. خوش دور جدي
ــتند و در مدت تعطيلى  ــپوليس همگى حرفه اى هس پرس
تمرينات هم از تمرين غافل نبودند. اين روزها هم تمرينات 
ــاير بازيكنان در  گروهى را انجام مى دهيم و من هم مثل س
تلاش هستم تا بهترين عملكرد را داشته باشم. تا اينجا كه 
ــروع بازى ها در  همه چيز خوب پيش رفته و اميدوارم تا ش

بهترين وضعيت قرار بگيريم.
ــپوليس و  وى در مورد انجام بازى هاى تداركاتى پرس
ــزارى اين بازى ها چقدر در عملكرد تيم مى تواند  اينكه برگ
موثر باشد، اظهار داشت: 2 بازى خيلى خوب تا اينجا انجام 
ــت كه ما 3 ماه دور هم  داديم. اين را هم بايد در نظر داش
جمع نشده بوديم و بعد از اين مدت، بازى كرديم. در بازى 
ــايپا خوب بوديم اما در بازى با گل گهر عملكرد خيلى  با س
ــت. تا شروع ليگ دو  ــتيم واين هم طبيعى اس بهترى داش
ــتانه ديگر هم خواهيم داشت و انشاالله تا بازى با  بازى دوس

پيكان در بهترين شرايط قرار خواهيم گرفت.
ــپوليس در خصوص مصدوميت  ــك دفاعى پرس هافب
محمد انصارى تصريح كرد: واقعا اتفاق تلخى رخ داد و كام 
ــابقه اين مصدوميت را دارم  همه ما را تلخ كرد. خود من س
ــرايط سختى را تجربه مى كند.  و مى دانم كه محمد چه ش
ــد واقعا همه در تمرين براى او  روزى كه محمد مصدوم ش
ــدند. واقعا دوست ندارم در فوتبال براى دشمنم  ناراحت ش
ــت  ــد به محمد كه دوس ــم اين اتفاق رخ بدهد چه برس ه
ــت. البته اميدوارم محمد مثل هميشه و با  صميمى من اس
قدرت به تمرين برگردد و بتواند اين دوران سخت را پشت 
ــى از بازيكنان  ــر بگذارد. ربيع خواه درباره اظهارات برخ س
ــتند و به نظر  ــتار تعطيلى ليگ هس ــه خواس ــى ك و مربيان
ــد دغدغه آنها واقعا سلامتى مردم نيست، ادامه داد:  مى رس
الان شما ببينيد كه در خيلى از كشورها، بازى هاى فوتبال 
ــده و تا به حال هم اتفاقى رخ نداده است. در كشور  آغاز ش
خودمان هم بانك ها، ادارات، پاساژها و ... مشغول به فعاليت 
ــتند. ما هم جزيى از اين مردم هستيم و فكر نمى كنم  هس
ــدن  ــوار هواپيما ش ــوار مترو يا س فوتبال بازى كردن از س
خطرناك تر باشد. به نظر من صددرصد پشت اين حرف ها، 
اهداف ديگرى وجود دارد و برخى به خاطر همين منافع به 
دنبال تعطيلى ليگ هستند. در صورت تعطيلى ليگ، شك 
نكنيد اين فوتباليست ها هستند كه ضرر مى كنند، چرا كه 
ما درآمدى جز همين فوتبال نداريم. خوشبختانه با تصميم 
ــت بازى ها ادامه پيدا كند و ما هم واقعا  ــئولان قرار اس مس

دلتنگ فوتبال بازى كردن هستيم.

چهره
ا با راى اعضاى مجمعخ

حجت جوانمردى رئيس 
هيئت كونگ فو فارس ابقا شد

با برگزارى مجمع انتخاباتى و راى اعضاء حجت 
ــئوليت خود ابقا و به عنوان رئيس  جوانمردى در مس
ــاى رزمى فارس براى مدت  هيئت كونگ فو و هنره

4 سال انتخاب شد.
به گزارش روابط عمومى و پايگاه خبرى و اطلاع 
ــتان فارس، در  ــانى اداره كل ورزش و جوانان اس رس
ــه بعد از ظهر  ــى هيئت كونگ فو ك ــع انتخابات مجم
ــات اداره  ــالن اجتماع ــنبه 24 خرداد در محل س ش
ــيون كونگ فو و  ــا حضور حيدرى رئيس فدراس كل ب
ــور، سيد اسلام موسوى سرپرست  هنرهاى رزمى كش
ــعه امور ورزش استان، نمايندگان  حوزه معاونت توس
شهرستان ها، باشگاها، ورزشكاران، مربيان، داوران و 
برخى مديران ستادى اداره كل برگزار گرديد حجت 
ــع آراء ( 18 راى )  ــب اكثريت قاط جوانمردى با كس
ــك فو و هنرهاى  ــكان هيئت كون براى دومين بار س

رزمى استان فارس را به دست گرفت.
ــردى و على رضا  ــت جوانم ــت حج گفتنى اس
ــد كه پس  ــن مجمع بودن ــاى اي ــكرريز كانديداه ش
ــلام برنامه چهار  ــكر ريز و اع ــراف على رضا ش از انص
ــط جوانمردى راى گيرى انجام گرفت كه  ــاله توس س
ــك دوره ديگر  ــت جوانمردى براى ي ــت حج در نهاي
ــتان فارس براى  به عنوان رئيس هيئت كونگ فو اس

مدت 4 سال برگزيده شد.

براى حضورى هرچه بهتر در ليگ دسته يك
ديدار تداركاتى زردپوشان 
شيرازى با حريف ليگ برترى

فجرى ها به مصاف سپاهان اصفهان مى روند.
تيم فوتبال فجر شهيد سپاسى شيراز كه از چند 
ــته تمرينات خود را براى آمادگى حضور در  روز گذش
ــته يك فوتبال باشگاه هاى كشور آغاز  ادامه ليگ دس
كرده است، در ديدارى دوستانه مهمان فولاد مباركه 

سپاهان اصفهان خواهد بود.
ــاگردان داوود مهابادى دوم تيرماه در مقابل  ش

نماينده ليگ برترى اصفهان صف آرايى مى كنند.
ــته يك فوتبال  فجرى ها در هفته 27 ليگ دس
ــنبه دهم تيرماه به مصاف  ــگاه هاى كشور، سه ش باش

گل ريحان البرز مى روند.
ــپاهان اصفهان هم در هفته 22  فولاد مباركه س
ــم تيرماه ميزبان  ــنبه نه ليگ برتر فوتبال ايران دوش

گل گهر سيرجان است.

ضا ا ا ا

فارس

ــت فدراسيون فوتبال  ــگاه ليگ برترى در نامه اى به سرپرس 6 باش
ــخص  ــركت در ادامه ليگ معذورند اما هنوز مش اعلام كرده اند كه از ش
ــت يا اعضاى تيم خودسرانه  ــت اين نامه موضع رسمى باشگاه هاس نيس

اين كار را انجام داده اند.
ــد كه از انصراف شش  ــانه ها منتشر ش ــته نامه اى در رس روز گذش
ــگاه از حضور در ادامه ليگ برتر فوتبال ايران خبر داد. اين نامه به  باش

امضاى بازيكنان، كادر فنى و اعضاى تيم رسيده است.
ــت: كمترين حق ما  ــده اس ــته ش ــفاف نوش در انتهاى اين نامه ش
ــت كه كليه عواقب  ــرايط حاضر اين اس ــا كنندگان اين نامه در ش امض
ــت محترم فدراسيون فوتبال پذيرفته  ــى از شروع ليگ توسط رياس ناش
ــود با عنايت به مطالب فوق و مادام كه اين مسئوليت صريحا توسط  ش
ــده است به منظور  ــور پذيرفته نش ــمى فوتبال كش عالى ترين مقام رس
ــى خود  ــه ويژه فرزندانمان و حفظ حيات ورزش ــت از خانواده و ب صيان
ــركت در ادامه بازى هاى ليگ  ــيله امرار معاش، از ش به عنوان تنها وس

معذوريم.
ــمى فوتبال  با توجه به اين نامه، در صورتى كه عالى ترين مقام رس

ــرد اين افراد از  ــئوليت برگزارى ادامه ليگ را بر عهده نگي ــور، مس كش
شركت در مسابقات انصراف مى دهند.

ــاره اين نامه گفت كه اين نامه از طرف  ــا مديرعامل تراكتور درب ام
بازيكنان به حيدر بهاروند، سرپرست فدراسيون فوتبال ارسال شده است 
نه از طرف باشگاه. با اين صحبت سهرابى، اين سؤال به وجود مى آيد كه 
موضع باشگاه تراكتور نسبت به اين عمل بازيكنانش چيست؟ آيا از اين 
حركت آن ها حمايت مى كند و در صورت ادامه مسابقات بدون پذيرفته 
شدن مسئوليت برگزارى آن توسط بهاروند، تيم فوتبال تراكتور در ليگ 
ــرانه بازيكنان و كادر فنى،  ــركت نمى كند يا به خاطر تصميم خودس ش

توسط باشگاه توبيخ مى شوند؟
ــگاه  ــه اين نامه را از طرف باش ــهرابى ك ــر خلاف صحبت هاى س ب
نمى داند، سيروس دين محمدى، مربى تيم نساجى گفت كه باشگاه اين 

نامه را به آنها داده  و خواسته  كه اعضاى تيم همگى آن را امضا كنند.
ــد، در طول دوران  ــه را امضا كردن ــه اين نام ــى از افرادى ك بعض
ــركت و عكس آن را  ــر در محافل مختلف، ش ــا همين اواخ ــه ي قرنطين
ــى از همين بازيكنان  ــر مى كردند. بعض ــان منتش در صفحه شخصى ش

ــتاد مقابله با  ــروع كردند كه هنوز س ــان را زمانى ش تمرينات گروهى ش
كرونا مجوز تمرينات گروهى را صادر نكرده بود.

سرپرست كميته مسابقات سازمان ليگ:
 فولاد- استقلال

 در اهواز برگزار مى شود

سرپرست كميته مسابقات سازمان ليگ مى گويد اگر 
ــتقلال در  ــود، بازى فولاد - اس ابلاغ جديدى به آن ها نش
شهر اهواز برگزار مى شود. سهيل مهدى، سرپرست كميته 
ــبختانه تيم ها  ــازمان ليگ اظهار كرد:  خوش ــابقات س مس
ــد. اميدوارم  ــپرى مى كنن ــازى را س روزهاى آخر آماده س
ــه خاطر تغيير  ــند. ب ــا به خوبى به مرز آمادگى برس تيم ه
ــد تا يك  ــيايى اين فرصت براى ما ايجاد ش ــابقات آس مس

هفته بيش تر به تيم ها براى شرع ليگ فرصت بدهيم.
ــائل  ــى مس ــراى برخ ــر اج ــا پيگي ــه داد: م او ادام
سخت افزارى در ورزشگاه ها هستيم كه البته همكارى لازم 
ــوند.  ــابقه اين ها نهايى ش ــود دارد. اميدوارم تا روز مس وج
يكى از اين مسائل، فاصله گذارى اجتماعى روى نيمكت ها 
است. به طور كلى آماده كردن فضاى مسابقه و رختكن ها 
ــتقرار افراد در دستور كار ما است. دوستان  و هم چنين اس
ــگاه ها كمك مى كنند تا همه اين موارد انجام  ما در ورزش
ــگاه را  ــوند. ما خواهش مى كنيم تيم هاى ميزبان، ورزش ش

براى هر مسابقه به صورت پلمپ شده تحويل بدهند.
ــتقلال كه قرار است  مهدى، درباره ديدار فولاد - اس
در اهواز برگزار شود هم، گفت: ستاد كرونا اعلام كرد كه با 
رعايت پروتكل هاى بهداشتى حتى در شهرهايى با وضعيت 
ــز هم مى توانيم فوتبال را برگزار كنيم. به همين دليل  قرم
ــرايط را به سمتى مى بريم كه باشگاه ها در ورزشگاه هاى  ش
خانگى خود ميزبانى كنند. مگر اين كه ابلاغ جديدى براى 
شهر خاصى به ما داده شود كه در آن صورت با تعامل بين 

دو باشگاه فضايى ايجاد مى كنيم كه مشكلى پيش نيايد.
ــه ايران  ــا كه ب ــى تيم ه ــان خارج ــاره بازيكن او درب
نيامده اند هم توضيح داد: باشگاه ها دوست دارند كه با همه 
ــركت كنند اما ما نمى توانيم به خاطر  ــابقات ش قوا در مس
ــابقات را نگه داريم. اگر از طرف  يك يا دو بازيكن كل مس
ــه عنوان يك  ــه ما بگويند. ما ب ــم كمكى برمى آيد ب ما ه
بازوى اجرايى در كنارشان هستيم و هر كارى از دست مان 
ــگاه ها بتوانند با حداكثر توان  بربيايد انجام مى دهيم تا باش
ــركت كنند. مهدى درباره زمان برگزارى  ــابقات ش در مس
جام حذفى هم بيان كرد: ما در برنامه مان 100 درصد جام 
ــتيم. اما بايد  ــى را داريم و مومن به برگزارى آن هس حذف
ــوند. يا در خلال  ــابقات ش اجازه دهيم تيم ها وارد فاز مس
ــابقات و به طور كلى هر جا احساس  ليگ يا در انتهاى مس
ــره بگيريم تا جام  ــم از كمك تيم ها به ــم كه مى تواني كني
ــم، آن را حتما در برنامه ريزى لحاظ  ــى را پايان بدهي حذف

مى كنيم.

دريچه
ا ا قا ا ماجراى متناقض نامه بازيكنان 6 تيم ليگ برترى براى لغو ليگ ك

توضيح گل محمدى درباره نيازمند و جانشين انصارى

بدون فوتبال مى ميريم
يحيى گل محمدى سرمربى تيم فوتبال پرسپوليس 
تاكيد كرد پرسپوليس چيزى را تمام شده نمى داند و آنها 
ــروع كار خوب امتياز جمع كنند تا كار  بايد در همين ش

به اما و اگر نكشد.
ــن قهرمانى اش در ليگ  ــب اولي گل محمدى تا كس
ــال پيش در حالى  ــر فاصله چندانى ندارد. او چند س برت
ــدان خوبى از  ــپوليس را ترك كرد كه خاطرات چن پرس
ــال ها آنقدر  ــت، يحيى اما در اين س آن خداحافظى نداش
ــپوليس بعد از جدايى برانكو  خوب نتيجه گرفت كه پرس
ــچ به مربى ديگرى جز گل محمدى فكر نكند. او  ايوانكووي
ــك در اين مقطع از حضور در پرسپوليس راضى  بدون ش
ــان  ــاگردانى دارد كه اينطور توصيف ش ــت، يحيى ش اس
ــات زيادى براى  ــال زحم ــى كند:« آنها در اين چند س م
ــحالم كه چنين بازيكنان با  ــپوليس كشيدند و خوش پرس
ــا گل محمدى در  ــتند.» ب ــپوليس هس انگيزه اى در پرس
ــراى 9 بازى پايانى  ــپوليس ب خصوص موقعيت ويژه پرس
ــى را نزديك  ــام قهرمان ــم، او كه حالا ج ــت كردي صحب
ــپوليس چيزى را  ــتانش مى بيند تاكيد كرد كه پرس دس
ــروع كار خوب  ــد و بايد در همين ش ــده نمى دان تمام ش
ــد. گفت و گو با  ــع كند تا كار به اما و اگر نكش ــاز جم امتي

سرمربى پرسپوليس را مى خوانيد.
*در آستانه شـروع ليگ وضعيت پرسپوليس را 

چطور ارزيابى مى كنيد؟
ــرايط در مجموع بد نيست و راضى كننده است.  ش
ــار  ــكلات وجود دارد، از جمله اينكه بش ــرى مش يك س
ــن دير به جمع ما اضافه شد كه من گفتم بايد زودتر  رس
ــكلات پروازى هنوز  ــاگونا هم به دليل مش مى آمد و اوس
ــاند. ما دو مصدوم هم  ــته خودش را به ايران برس نتوانس
داريم كه متاسفانه محمد انصارى رباط صليبى پاره كرد. 
ــا اين حال تمرينات را با قدرت جلو مى بريم و دو بازى  ب

دوستانه ديگر هم تا شروع ليگ برگزار مى كنيم.
*با چه تيم هايى؟

ــه طلايى و يكشنبه  ــته اولى خوش امروز با تيم دس
هفته آينده با شهر خودرو.

* بـا مصدوميت انصـارى و قرضى بودن قرارداد 
نادرى، آيا به فكر جذب مدافع چپ هستيد؟

بازيكن خوب و با كيفيت خيلى سخت گير مى آيد. 
ما 9 بازى در ليگ برتر و براى صعود به فينال حذفى هم 
دو بازى پيش رو داريم، از طرفى بايد براى ليگ قهرمانان 
ــيا هم خودمان را آماده كنيم و فرصت كمى داريم. با  آس
ــين پيدا كنيم و در  ــرايط بايد براى انصارى جانش اين ش
ــت داريم. اگر هم  ــادرى را در آن پس ــال حاضر فقط ن ح
ــكل بخوريم طبيعتا بايد از بازيكنان ديگر استفاده  به مش
ــه بازى ها و فصل  ــت كه براى ادام كنيم. اين طبيعى اس

آينده دنبال جذب بازيكن در پست دفاع چپ باشيم.
*به نظر مى رسد در سال 99 روزهاى سختى در 

پيش داشته باشيد؟
ــكلات مالى كه وجود  ــت. مش ــخت اس بله، كار س
ــت ولى خوشحالم كه با درايت هيئت مديره خصوصا  داش
ــول پناه حل شد. البته بابت شكايت ها مشكلاتى  آقاى رس
ــد و  وجود دارد كه قطعا در روزهاى آينده حل خواهد ش
ــكايتى از پرسپوليس نخواهيم  ما ديگر بازيكن يا مربى ش
ــال بايد به فكر ليگ فصل بعد  ــت. جدا از ليگ امس داش
ــال سختى در  ــما گفتيد س ــيم و همانطور كه ش هم باش

پيش داريم.
*تعطيلى ليگ هم به ضرر شـما شـد، درسـت 

است؟
ــورها سخت كرد. ما  اين موضوع كار را در همه كش
ــرايط طورى پيش رفت كه  ــتيم ولى ش روند خوبى داش
ــروع تمرينات،  ــه ماه تمرين و بازى نكرديم. بعد از ش س
ــتند ولى در اين مدت  بازيكنان وضعيت بدنى خوبى نداش
ــكر كنم. بازيكنان واقعا با  ــلاش كردند و بايد از آنها تش ت
ــتند، با اينكه در ادامه ليگ برتر، جام حذفى و  انگيزه هس
ليگ قهرمانان آسيا كار سختى در پيش داريم ولى انگيزه 
ــا را براى موفقيت  ــپوليس مى تواند اميد م بازيكنان پرس

بيشتر كند.
* وضعيـت عليرضـا بيرانونـد در نهايت به كجا 
رسـيد، بالاخره او با رفتن بـه بلژيك در نهايت 
ادامـه بازى ها را از دسـت خواهد داد يا اينكه تا 

پايان ليگ در پرسپوليس مى ماند؟
من صادقانه مى گويم كه هيچ خبر درست و اطلاعى 
ــرايط بيرانوند ندارم. يك روز مى شنوم كه او مى رود،  از ش
ــر برود و يك  ــت با تاخي ــنوم كه قرار اس روز ديگر مى ش
ــد.  ــه در پايان فصل جدا خواهد ش ــنوم ك روز هم مى ش
ــدم و اين موضوع  ــته ش من واقعا از وضعيت بيرانوند خس
ــودش را دارد. اين بازيكن تا 11 تيرماه  پيچيدگى هاى خ
ــاى ليگ هم كه به  ــپوليس قرارداد دارد و بازى ه با پرس
ــه بازيكنان در اين  ــت. فيفا هم گفته ك ــر افتاده اس تاخي
وضعيت مى توانند در تيمشان بمانند و بازى ها را به اتمام 
ــرار دارد كه عليرضا  ــانند. از طريفى تيم بلژيكى اص برس
ــد. من  ــرود و نمى دانم در نهايت چه خواهد ش به آنجا ب
براى بيرانوند آرزوى موفقيت دارم، اميدوارم اين انتقال با 
ــگاه و خود عليرضا به پايان برسد  كمترين تنش براى باش
و اتفاق ناگوارى رخ ندهد. عليرضا بايد تمركز كند تا براى 

باشگاه و خودش مشكلى ايجاد نشود.
*در ايـن شـرايط بايد بـه رادوشـوويچ اعتماد 
كنيـد، او مى توانيـد جايگريـن مناسـبى براى 

بيرانوند باشد؟
ــه،چهار ماه پيش با اين بازيكن تمديد كرديم  ما س
ــان داده كه  ــت. او نش ــد هم كنار ما اس ــل بع و رادو فص
ــه اى هم برگزار  ــت و ما اخيرا به هم جلس ــر خوبى اس گل
ــه  ــم. رادو با بودن عليرضا كم بازى كرد ولى هميش كردي
رفتارى حرفه اى داشت و وقتى هم بازى مى كرد عملكرد 
ــت. اميدوارم وقتى رادوشوويچ فيكس مى شود  خوبى داش
ــتم كه در  ــد. من از او خواس ــته باش عملكرد خوبى داش
ــته باشد، رادو گلرى جنتلمن  تمرينات تمركز بالايى داش

و مطمئن است.
*شايعه شده كه شما قصد داريد رشيد مظاهرى 
يـا پيـام نيازمند را جـذب كنيد، ايـن موضوع 

صحت دارد؟
ــرارداد دارند  ــان ق ــا بازيكنانى كه با تيم هايش ــا ب م
مذاكره نمى كنيم و بعيد مى دانم چنين كارى انجام شود.

* پرسـپوليس در اين چند سال براى شروع هر 
فصل كمترين تغييرات را داشـته، آيا شـما هم 
قصد داريـد تغييرات در ليسـت بازيكنان را به 

كمترين حد برسانيد؟
ــتگى به بازيكنان دارد. من به باشگاه گفتم  اين بس
ــود و اگر  ــرارداد 90 درصد بازيكنان حفظ ش ــه بايد ق ك
ــت كه مى توان  ــود دست ما نيس هم بازيكنى جدا مى ش
ــپوليس را  ــان پرس ــن بازيكن ــال زد. اي ــد را مث از بيرانون
ــان دادند كه چقدر به  ــت دارند و در اين سال ها نش دوس
ــتند. باشگاه هم طبيعتا با آنها  پرسپوليس علاقه مند هس

وارد مذاكره خواهد شد.
* آيـا بـراى فصل بعـد روى جذب تعـدادى از 

لژيونرهاى ايرانى هم برنامه داريد؟
واقعيت اين است كه ما هنوز به آن مرحله نرسيديم 
ــالات صحبت كنيم. ما  ــورد نقل و انتق ــا بخواهيم در م ت
ــت حرف و  الان با بازيكنى مذاكره نمى كنيم و ممكن اس
ــايعات، تمركز بازيكنان را در اين مقطع به  حديث ها و ش
هم بزند. ما تا اين لحظه با هيچ بازيكنى به صورت رسمى 
يا غير رسمى وارد مذاكره نشديم. طبيعى است كه خيلى 
ــپوليس بيايند و ما هم  ــت دارند به پرس از بازيكنان دوس
ــب بهترين نفرات را بر  ــلاش مى كنيم تا در موقع مناس ت
ــاس نيازهايمان به تيم اضافه كنيم. مطمئنا در فصل  اس
ــل و انتقالات تمام انرژى مان را صرف مى كنيم تا يك  نق

تيم قوى شكل بدهيم.
* در هفته هاى اخير كه بحث شـروع مسـابقات 
مطرح شـد، برخى رقيبان شـما اين موضوع را 
مطرح كردند كه پرسپوليس به فدراسيون فشار 
آورد تـا ليگ ادامه پيـدا كند. در مـورد برخى 
هجمه هـا كـه روى تيم شـما وجود داشـت چه 

صحبتى داريد؟
ــادى طبيعى بود چون  ــن صحبت ها تا حدود زي اي
ــت  ــلاف امتياز ما با ديگر رقيبان تا حدودى زياد اس اخت
ــيدن به قهرمانى و  ــرايط براى رقيبان ما رس و در اين ش
ــب سهميه آسيا سخت است. به هر حال برخى  حتى كس
ــتند و هزينه هم كرده اند، از طرفى بايد  تيم ها نگران هس
ــد. عمده ترين دليل اين  ــان را هم بدهن جواب هوادارانش
حرف ها همين بود كه گفتم، آيا آنها اگر جاى پرسپوليس 
ــد و خواهان تعطيلى  ــد باز هم چنين حرفى مى زدن بودن

ــك نكنيد كه اگر رقيبان  ــدند؟ ش ليگ مى ش
ــان برگزارى  ــد، خواه ــنى بودن ما صدرنش
ــپوليس آنقدر قدرت  ليگ مى شدند. پرس
ــگ را برگزار كند،  ــه بخواهد لي ندارد ك
اين تصميم ستاد مبارزه با كرونا، وزارت 
ــازمان ليگ بود. البته من  بهداشت و س
بايد به يك موضوع ديگر هم اشاره كنم.

 *چه موضوعى؟
ــان  مخالف از  ــن  م ــؤال  س

ــر اين  ــگ برت ــزارى لي برگ
است كه اگر ليگ تعطيل 
مى شد، پس چه زمانى 
ــروع  بايد بازى ها را ش
ــد و فصل را  مى كردن
به اتمام مى رساندند؟ 
ــه زمانى بايد فصل  چ
بعد شروع مى شد، آيا 
ــن  ــد منتظر واكس باي
ــيم  باش كرونا  بيمارى 

ــان فوتبال  ــا آن زم و ت
اين  ــا  ــود؟ ب ــل ش تعطي
مربيان  و  بازيكنان  شرايط 

ــتند كه  ــرى هس ــن  نف اولي
كارى  من  ــد،  مى خورن ضربه 
به اروپا ندارم، شما مى بينيد 
ــه هم همه  ــه در خاورميان ك
كشورها فوتبال را به جريان 
ــد روز ديگر  انداختند و چن

ــد. از آنهايى  ــگ قهرمانان اعلام خواهد ش ــم برنامه لي ه
ــتند، اين را مى خواهم كه  ــه مخالف برگزارى ليگ هس ك
ــد. ما بدون فوتبال  ــان روى مسائل فوتبالى باش تمركزش

مى ميريم و با فوتبال زندگى مى كنيم.
*پرسـپوليس در صورت قهرمانى، احتمالا بايد 
در ورزشگاه خالى جشـن برپا كند. اين موضوع 

برايتان سخت نيست؟
ــت، البته من  ــده اس دلمان براى هواداران تنگ ش
ــه از تيم  ــات مجازى چگون ــا در صفح ــم كه آنه مى بين
ــتند. هدف ما  حمايت مى كنند و در انتظار قهرمانى هس
ــت.  ــزى جز قهرمانى در ليگ برتر و جام حذفى نيس چي
ــان كار حرف زد و  ــوان در مورد پاي ــه از حالا نمى ت البت
ــدن  ــاز هيچ تضمينى براى قهرمان ش ــن اختلاف امتي اي
ــروع كار  ــت.  ما فقط بايد از همين ش ــپوليس نيس پرس

خوب امتياز بگيريم تا كارمان سخت نشود.
* وضـع كريـم باقـرى در پرسـپوليس به كجا 

مى رسد، آيا او قرار است به تيم ملى برود؟
ــه بحث بازى هاى فيفادى بود، قرار  در آن مقطع ك
ــرايط به  ــد و ديگر خبر ندارم ش بود كريم با تيم ملى باش
ــد  ــته ش چه صورت پيش رفت. احتمالا قراردادى كه بس
چند ماهه بوده و نمى دانم قرار است تمديد شود يا خير. 
ــت در تيم ملى  ــت و اگر هم قرار اس كريم در كنار ما اس

باشد، در فيفادى ها كنار تيم ملى خواهد بود.
و  ويلموتـس  قـرارداد  ماجـراى  مـورد  *در 
انتقادهايى كه از مسـئولان پيشـين فدراسيون 

شده است، چه صحبتى داريد؟
ــان آدم بند مى آيد وقتى  ــم چه بگويم و زب نمى دان
ــائل صحبت كند. حرف زدن  مى خواهد در مورد اين مس
ــرگيجه مى آورد  ــرارداد ويلموتس س ــوص ق در خص
ــد.  ــم با چه فكرى اين قرارداد امضا ش و نمى دان
ــئولان فدراسيون با ويلموتس  قراردادى كه مس
بستند، روى قرارداد تركمنچاى را سفيد كرد 
ــخص بيايد و جواب بدهد  و اميدوارم يك ش
ــؤال كه  كه به چه علت اين اتفاق رخ داد. س
ــت ولى در آخر كسى پاسخگو نيست و  زياد اس
قبلا هم چنين قراردادهايى در فوتبال ايران امضا 
شده است. در اين زمينه بايد نهادهاى نظارتى 
ــوند تا ديگر چنين اتفاقاتى رخ  وارد ش
ــال مى دهم در  ــن احتم ــد. م نده
ــيم و  ــر هم بازنده باش دادگاه آخ
غرامت دو، سه ميليون يورويى 
ــه اميدوارم  ــم هر چند ك بدهي
ــد. واقعا  ــاق رخ نده ــن اتف اي
ــف دارد كه خيلى  جاى تاس
ــاى  ــا در رده ه ــان م از مربي
ــل قراردادهاى  پايه به دلي
كم، كارشان را نيمه كاره 
مى گذارند ولى در سمت 
را  ضررهايى  چنين  ديگر 

متحمل مى شويم.
اسكوچيچ  انتخاب  *آيا 
سوى  از  درسـتى  تصميم 

فدراسيون بود؟
من در اين زمينه صحبتى 
ندارم و وارد اين مسائل نمى شوم.

اميرحسين فتحى مديرعامل سابق استقلال:
خائن كسى است كه با 40 هزارتومان و 100كيلو برنج استقلال را ترك كرد

مديرعامل سابق استقلال با بيان اينكه شعارها عليه او برنامه ريزى شده 
و دست هاى پشت پرده در اين قضيه دخيل بود، گفت: خائن كسى بود كه به 

خاطر 40 هزار تومان و 100 كيلو برنج استقلال را ترك كرد.
ــگاه  ــد روز اخير پيرامون باش ــى چن ــين فتحى درباره حواش  اميرحس
ــگاه گفت: متأسفانه فرهنگ بدى در  ــتقلال و دوران مديريتش در اين باش اس
ورزش كشور مثل عالم سياست شكل گرفته است. بنده گفتم كسانى كه قبل 
ــيده اند به اندازه توان و ظرفيت خود  ــگاه استقلال زحمت كش از من در باش
تأثيرگذار بودند. قطعاً كسرى ها و كمبودها وجود دارد. هيچ وقت عليه كسى 
صحبت نكردم. 7 ماه از استقلال بيرون آمده ام اما يك كلمه هم حرف نزدم. 

ولى متأسفانه عده اى پيشكسوتان را تحريك كردند.
وى با اشاره به اظهارات على جبارى پيشكسوت استقلال عليه او، اظهار 
ــتقلال خيانت كردم چون تيم را بعد از چهار سال در  ــت:  بله؛ من به اس داش
صدر جدول تحويل دادم! خيانت كردم چون استراماچونى را با كمترين هزينه 
ــتقلال آوردم. مديرعامل پيشين استقلال افزود: دوستان به دروغ اعلام  به اس
كردند فتحى در استقلال 25 ميليون تومان حقوق مى گرفته است تا بقيه را 
ــعادتمند مديرعامل فعلى باشگاه مى خواست دريافتى  تحريك كنند. آقاى س
خودش را توجيه كند و دو برابر آن را به من نسبت داد. اسناد مالى در باشگاه 
موجود است و نمى توان حرفى زد كه قابل استناد نباشد. من در استقلال 8 

ــدن  ميليون و خرده اى حقوق مى گرفتم. البته آقاى منزوى بعد از مطرح ش
اين بحث عذرخواهى كرد ولى بعضى ها شهامت گفتن اشتباهشان را ندارند. 
بنده هم اقامه دعوا كردم چون فيش حقوقى دارم. فتحى در بخش ديگرى از 
ــعارهايى كه عليه او در اوايل اين  ــاره به ش صحبت هايش با راديو جوان با اش
ــتاديوم ها داده مى شد،  تصريح كرد: مطمئن باشيد اين شعارها  فصل در اس
هدفمند بود و دست هايى پشت پرده وجود داشت كه آن را هدايت مى كرد. 
ــود استقلال هفت هفته پيروز شود و عليه فتحى شعار بدهند؟ به  مگر مى ش
بنده مى گفتند قرار است به شما در فلان ورزشگاه و فلان محل توهين شود؛ 
اين قدر به ما پول بده تا اجازه توهين ندهيم. واالله كه به من اين حرف ها را 
مى گفتند. جواب من هم همين بود كه هر كار مى خواهيد انجام بدهيد چون 
من با شعار سكوها نمى روم. وى ادامه داد: مگر مى شود ما به صنعت نفت 5 
ــتان براى گرفتن اين صندلى به سكوها  ــعار بدهد؟ دوس گل بزنيم و هوادار ش
ــتفاده ــوتانى مثل جبارى اس ــادگى پيشكس خط مى دادند. همين افراد از س
 مى كنند تا مرا به خيانت متهم كنند. خيانت را آن كسى كرد كه سال 54، 
ــتقلال،  ــان از راه آهن گرفت و به اين تيم رفت و در بازى با اس ــزار توم 40 ه
ــت هايش را مشت كرد. آنهايى خيانت كردند كه 40 هزار تومان با 100  دس

كيلو برنج گرفتند و از استقلال رفتند.
ــانى كردند كه به  ــتقلال يادآور شد: خيانت را كس ــابق اس مديرعامل س
ــانى كه عكس  ــگاه مثل ناصر حجازى توهين كردند؛ كس ــطوره هاى باش اس
ــس را پاره كنيد.  ــد و گفتند كه اين عك ــان پائين آوردن ــازى را از اتاقش حج
ــوتان استقلال صحبت كنيد  ــما مى توانيد با على شورى سرمربى پيشكس ش
ــند و  ــود عكس حجازى را از اتاقش پائين بكش ــه جبارى جلوى او گفته ب ك

پاره كنند.
ــال هاى  ــتقلال در س ــكلات مالى اس فتحى در خصوص اينكه تمام مش
اخير به او نسبت داده مى شود، گفت: حتماً مقصر كرونا و مشكلات اقتصادى 
ــت و اين اظهرمن  ــتم! پرونده تيام و جباروف مربوط به زمان نيس هم من هس
الشمس است. بويان هم دو ماه قبل از آمدن من رسماً خواهان فسخ قراردادش 
ــناد، من تا نيم فصل اين بازيكن را نگه داشتم  ــهادت اس ــده بود ولى به ش ش

و مى خواستم شفر را قانع كنم كه بويان را نگه دارد اما شفر زير بار نرفت.
وى در پاسخ به اين سؤال كه مبلغ دقيق قرارداد شفر با استقلال چقدر 

بود؟ اظهار داشت: علت معلق و رد كردن شفر صرفاً مبلغ قراردادش بود. اگر 
قيمت قرارداد شفر معقول بود، حتماً او را حفظ مى كرديم. من هيئت مديره 
ــگاه را توجيه كردم كه شفر را بركنار كنند چرا كه اگر اين  و كميته فنى باش
كار را نمى كرديم بايد مبلغ يك ميليون و 500 هزار دلار به او و دستيارانش 
ــت ولى به اين اندازه ــفر مربى خوبى اس ــتدلال كردم ش مى داديم. بنده اس

 نمى ارزد. در جام جهانى ما چند مربى بالاى يك ميليون دلار داشتيم؟ داليچ 
با كرواسى 700 هزار دلار قرارداد داشت و شفر با استقلال يك ميليون و 500 
ــفر معقول و معمولى يعنى بين 400 تا 700 -800  هزار دلار. اگر قرارداد ش

هزار دلار بود، او را حفظ مى كرديم.
ــفر در  ــش به اينكه آيا ش ــتقلال در واكن ــگاه اس ــابق باش مديرعامل س
ــتقلال دلالى مى كرد؟ ادامه داد: اجازه بدهيد وارد اين مسائل نشوم چون  اس
ــتدلال ما براى قطع همكارى با شفر اين بود كه با يك  ــده است. اس اثبات نش
ميليون و 500 هزار دلار مى توانيم مربى جوان با مبلغ 700-800 هزار دلار 
ــارت 500-600 هزار دلارى به شفر مى داديم باز هم  بياوريم. اگر حتى خس
به اصل قرارداد او نمى رسيم. شفر در شكايت خود به فيفا يك ميليون و 650 
هزار دلار درخواست كرده بود ولى صرفاً رأى 225 هزار دلارى براى او صادر 

شد. ما در اين شكايت نفع برديم.
ــتم و دلايلم را  ــه صفحه مكتوب به وزير نامه نوش  بنده همان موقع س
ــتقلال مطرح كردم. فتحى با اشاره به مشكلات مالى  ــدن اس براى متضرر نش
ــان قيمت ارز بود. روزى كه  ــكلات ما نوس ــتقلال تأكيد كرد: يكى از مش اس
ــان بود اما به  ــم، يورو حدود 11 هزار توم ــتراماچونى را به خدمت گرفتي اس
14-15 هزار تومان رسيد. بحث ديگر پرداخت 35 ميليارد تومان بدهى هاى 
ــروع اين فصل 12 ميليارد تومان براى  ــته در دو فصل بود. ما قبل از ش گذش
ــكايت هاى كميته تعيين وضعيت  مجوز حرفه اى و 8 ميليارد تومان براى ش
ــتيم پول  پرداخت كرده ايم. اگر ابتداى فصل همين 20 ميليارد تومان را داش
ــما 20 ميليارد تومان قبل از شروع  ــتراماچونى پرداخت مى شد. وقتى ش اس

فصل پرداخت مى كنيد، نفس يك مدير گرفته مى شود.
ــابق استقلال در پايان از شكايتش از على جبارى خبر داد  مديرعامل س
ــان اتهام خيانت و دريافت حقوق 25 ميليون تومانى به من زده  و گفت: ايش

است در حالى كه تشخيص خيانت با مرجع قضايى است.

خبر

قهرمانى حسن يزدانى در رقابت 
مجازى اتحاديه جهانى كشتى

ــازى اتحاديه  ــت هاى مج ــنجى رقاب در نظرس
ــتى، حسن يزدانى عنوان نخست را از آن  جهانى كش
ــراى معرفى چهره  ــرد. در پايان راى گيرى ب خود ك
ــى دارنده  ــن يزدان ــتى آزاد جهان، حس محبوب كش
ــران در فينال مقابل  ــلاى جهان و المپيك از اي 3 ط
ــان و يك برنز  ــى اف دارنده 3 طلاى جه ــى عل حاج
ــوان قهرمان  ــروز و به عن ــان پي ــك از آذربايج المپي
معرفى شد.پيش از اين و در مرحله نيمه نهايى رقابت 
ــتى آزاد المپيك و  ــى قهرمان كش ــن يزدان بين حس
ــيد سعداالله يف دارنده  جهان از كشورمان و عبدالرش
مدال هاى طلاى كشتى آزاد المپيك و جهان برگزار 
ــب آراى بيشتر موفق به صعود  شد كه يزدانى با كس
ــد. رقابت حسن يزدانى در مرحله  به مرحله فينال ش
ــى اف آزادكار مطرح از جمهورى  ــى با حاجى عل پايان
ــد كه يزدانى با كسب 53 درصد  آذربايجان انجام ش
ــد. در اين  ــروز و قهرمان اين رقابت مجازى ش آرا پي

راى گيرى 168 هزار نفر شركت كرده بودند.

سردار آزمون و آرسنال؛ دوباره 
روى بورس رسانه هاى بريتانيا

ــردار آزمون مهاجم تيم ملى فوتبال ايران  نام س
ــراى حضور در تيم  ــانه هاى بريتانيا مجددا ب در رس
ــت.  روزنامه «ديلى  ــنال انگليس مطرح شده اس آرس
ــكاتلند ديروز در خبرى اعلام كرد سردار  ركورد» اس
آزمون مورد توجه «ميكل آرتتا» سرمربى تيم فوتبال 
ــد  ــت. اين روزنامه مدعى ش ــنال قرار گرفته اس آرس
آزمون پيش از اين يكى از گزينه هاى باشگاه سلتيك 
ــكاتلند براى تقويت خط حمله بوده، ولى الان در  اس
ــن روزنامه  ــت. همچني ــنال قرار گرفته اس رادار آرس
ــد تيم فوتبال  ــان» ديروز در خبرى مدعى ش «د س
ــردار آزمون كه به ليونل مسى  ــنال به جذب س آرس
ــده است. طبق اعلام  ــت، نزديك ش ايران معروف اس
ــاوين» ستاره  ــان، اين انتقال با كمك «آندره آرش س
ــيه كه ارتباط نزديكى با  ــابق تيم ملى فوتبال روس س

آرتتا دارد، صورت مى گيرد.

نكنيد كه اگر رقيبان ك
برگزارى ــان د، خواه
وليس آنقدر قدرت 
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ــرارداد ويلم ــوص ق در خص
فكر ــم با چه و نمى دان
ــئولا قراردادى كه مس
بستند، روى قرارداد
ــ و اميدوارم يك ش
علت اين كه به چه
ــت ولى در آخ زياد اس
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